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Sammanfattning 
Stadshus AB har till SISAB remitterat remiss gällande Sammanläggning av Spånga-Tensta och 
Rinkeby- Kista stadsdelsnämnd samt Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnd. I 
finansborgarrådets förslag till budget för 2023 med inriktning 2024-2025 föreslås att Spånga-Tensta 
och Rinkeby-Kista stadsdelsnämnder läggs samman till en gemensam stadsdelsnämnd samt att 
Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnder läggs samman till en gemensam stadsdelsnämnd. 
Stadsledningskontoret bedömer att staden behöver göra de föreslagna organisatoriska förändringarna 
i innerstaden och i Järva. Stadsledningskontoret föreslår att Järva stadsdelsnämnd övertar ansvaret 
för Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista stadsdelsnämnders verksamheter per den 1 juli 2023 samt att 
Norra innerstadens stadsdelsnämnd övertar ansvaret för Östermalms och Norrmalms 
stadsdelsnämnders verksamheter per den 1 juli 2023. 
 
SISAB instämmer i förslaget och bedömer att en sammanslagning kan bidra till att stärka 
beställarrollen genom att resurser koncentreras och att befintliga lokaler kan nyttjas mer flexibelt och 
effektivt. SISAB bedömning är därför att förslaget kan leda till en mer effektiv lokalplanering med ett 
bättre resursutnyttjande. 
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Remissen 
Stadshus AB har till SISAB remitterat remiss gällande Sammanläggning av Spånga-Tensta och 
Rinkeby- Kista stadsdelsnämnd samt Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnd. I 
finansborgarrådets förslag till budget för 2023 med inriktning 2024-2025 föreslås att Spånga-Tensta 
och Rinkeby-Kista stadsdelsnämnder läggs samman till en gemensam stadsdelsnämnd samt att 
Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnder läggs samman till en gemensam stadsdelsnämnd. 
Stadsledningskontoret bedömer att staden behöver göra de föreslagna organisatoriska förändringarna 
i innerstaden och i Järva. Med större upptagningsområden blir de nya stadsdelsnämnderna större 
såväl organisatoriskt som ekonomiskt, vilket medför att de gemensamma resurserna kan användas 
mer hållbart och effektivt för alla stockholmares bästa. Stadsledningskontoret föreslår att Järva 
stadsdelsnämnd övertar ansvaret för Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista stadsdelsnämnders 
verksamheter per den 1 juli 2023 samt att Norra innerstadens stadsdelsnämnd övertar ansvaret för 
Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnders verksamheter per den 1 juli 2023. 

 
 
SISAB:s synpunkter 
 
SISAB är positiva till stadens sammanslagning av stadsdelar och ser flera fördelar. I 
kommunfullmäktiges budget för 2023 framgår att Stockholm ska möta framtidens utmaningar genom 
en effektiv organisation. En del är att skapa starkare stadsdelsnämnder. Nämnderna ska få större kraft 
avseende att exempelvis jobba trygghetsskapande. Stadsdelsnämnderna ska påverka och utveckla 
det lokala området med grund i vad invånarna ser som viktiga uppgifter och utifrån  
medborgardialoger. 
 
Genom att SISAB bidrar i stadens övergripande arbete med en effektivare lokalanvändning och 
lokalförsörjning med kommunkoncernnyttan i fokus ser bolaget fördelar med den föreslagna 
organisationen. Bolaget bedömer att en sammanslagning kan bidra till att stärka beställarrollen genom 
att resurser koncentreras och att befintliga lokaler kan nyttjas mer flexibelt och effektivt.  
 
SISAB bedömning är därför att det kan leda till en mer effektiv lokalplanering med ett bättre 
resursutnyttjande. Vidare bedömer SISAB att förslaget stärker stadens förmåga att styra mot en stabil 
och hållbar ekonomi. 
 
SISAB bedömer även att det finns samordningsfördelar med att arbeta tillsammans med en 
stadsdelsnämnd med helhetsansvar för utvecklingen av Järva i enlighet med kommunfullmäktiges  
budget. 
 
SISAB kommer under 2023, i enlighet med uppdrag i kommunfullmäktiges budget, undersöka lediga 
lokaler inom befintlig bestånd gällande möjligt kampsportcenter i Järva samt identifiera lokaler utifrån 
satsning på fler lokaler för kultur- och föreningsliv i varje stadsdelsområde. SISAB deltar även i det 
stadsövergripande arbetet med en samlad plan för utvecklingen av Järva med utgångspunkt i 
översiktsplanen och med stort fokus på genomförandekraft. 
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